
PR StockholmsV stad
Farsta stadsdelsnämnd
Demokrati-, integrations- och
föreningsrådet

Protokoll
2021-02-19
Sida 1 (4)

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum
Post: Box 113, 123 22 Farsta
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Demokrati-, integrations- och
föreningsrådets sammanträde den 19 feb
2021.

Ledamöter
Malena Liedholm Ndounou (C), ordförande
Lisa Carlbom (MP)
Niklas Aurgrunn (V)
Olof Peterson (M)

Förhinder
Moa Sahlin (S), vice ordförande

Tjänstepersoner
Sara Wrethed, avdelningschef stadsutveckling
Tomaj Keivany, samordnare stadsutveckling samt sekreterare i
rådet
Martin Anagrius, utvecklingssekreterare
Oussema Kharrat, praktikant
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare,
anmälan av protokollet från förra sammanträdet
Dagordningen godkändes. Protokolletjusteras av Malena
Liedholm och Niklas Aurgrunn per e-post. Det anmäls sedan vid
stadsdelsnämndens kommande sammanträde.

§ 2 Bredda deltagandet i Sportscamp
Sportscamp är ett idrotts läger för barn 8-12 år, genomförs vecka
31 och 32. Kostar 400 kr och där inkluderas lunch, mellanmål
och t-shirt. Barnen får välja en huvudidrott och får varje dag
prova andra idrotter. Övergripande målsättning med Sportscamp
är fysisk aktivitet för en stor grupp barn, skapa meningsfulla
feriearbeten för ungdomar, öka medlemstal till föreningarna, sätta
Farsta på kartan och uppmuntra samarbeten mellan föreningar.

Stark ökning av deltagare för varje år, antal deltagare ökade med
6,5 % under 2020 till totalt 585 stycken och antal ledare med 30
% till 99 stycken. 81 % av deltagarna kommer från Farsta
stadsdelsområde. 99 % av de som jobbade som ledare i
Sportscamp uppgav att deras arbete var meningsfullt vilket är den
högsta siffran i hela staden.

Målsättning 2021 är att öka antal deltagare till 600 och antal
feriearbetande ungdomar till 100 stycken.

Väldigt låg andel deltagare från Fagersjö under de senaste två
åren. Nämnden har i verksamhetsplanen för 2021 gett
stadsdelsförvaltningen i uppdrag att bredda deltagandet från barn
därifrån. Förvaltningen kommer utöver ordinarie insatser att
undersöka dessa möjligheter:

- Ta hjälp av Familjebostäder för att nå ut med information till
boende i Fagersjö både genom Familjebostäders informationsblad
som går ut till alla hushåll i deras bestånd samt genom att dela ut
riktad reklam i brevlådorna i Fagersjö.
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- Dela ut ett antal stipendier till barn från Fagersjö som får delta
på Sportscamp utan kostnad.

- En fritidsledare baserad i Fagersjö som har i specialuppdrag att
informera om Sportscamp och stötta barn och föräldrar att söka.
Fritidsledaren kommer också att ha ett antal stipendier att dela ut.

- Med hjälp av Fagersjöskolan, fritidshemmet, föreningen Ett
förenat Fagersjö, parkleken och fritidsgården aktivt sprida
information om och stötta barn och föräldrar att söka till
sportscamp.

- Ta hjälp av Stadsdelsmammorna för att nå ut till barn och
föräldrar om Sportscamp. Även stadsdelsmammorna kommer att
få identifiera ett antal barn för stipendier.

§ 3 Jämförelse med andra stadsdelar i hur de
kontrollerar demokrativillkoren i
fören i ngsbid ragssamman.
Oussema Kharrat, student på Södertörns Högskola praktiserar 10
veckor på stadsdelsförvaltningen. Har ett uppdrag att göra en
omvärldsbevakning för att se hur förvaltningar i staden, både
fackförvaltningar och stadsdelsförvaltningar kontrollerar
demokrativillkoren i föreningsbidrag.

Oussema har kontaktat alla förvaltningar och hittills fått svar från
sju av dom. Av dessa sju så granskar Hägersten-Älvsjö,
Skärholmen, Bromma och Kungsholmen endast ansökan och
stadgar.

Spånga-Tensta kontrollerar även genom tillsynsbesök.

Norrmalm samarbetar med fackförvaltningarna som går på besök
till föreningarna. Stadsdelsförvaltningen går också igenom
verksamhets- och revisionsberättelsen, kollar hemsidan och
googlar t.ex. föredragshållare.
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Östermalm gör platsbesök och kontrollerar också genom sociala
medier och internetsökning vad som sägs och skrivs om
föreningarna samt deras företrädare.

I Farsta gör vi annonserade och oannonserade besök hos
verksamheterna. Utöver det så har kultursekreteraren kontakt
med föreningarna genom mail, telefon och bokade möten där
frågor ställs om hur verksamheten bedrivs.

§ 4 Hur kan vi öka valdeltagandet i Fagersjö?
En diskussion kring hur staden kan arbeta för att öka
valdeltagandet i Fagersjö, mot bakgrund av att stadsdelen har
lägst andel valdeltagande.

Frågan är vilken del av staden som har det huvudsakliga ansvaret
för att arbeta med valfrågorna, om det ligger på
stadsledningskontoret eller stadsdelarna med mera.

Förvaltningen har i årets verksamhetsplan inget uppdrag att
arbeta med frågan specifikt.

§ 5 Övriga frågor

§ 6 Nästa sammanträde
Datum för kommande möte bestäms per mail i början på april.
Tomaj och Malena återkommer.

§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.
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